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Radny Rady Miejskiej 
Pan Zbigniew Kuchar* 

za poSrednictwem 
Przewodniczqcej 
Rady Miejskiej w Klodzku 

W zwiqzku z pismem Przewodniczqcej Rady Miejskiej BR 11. 0003.2.2010 z dnia 16.01.2019 r. 
poniZej przehazuje odpowiedzi na pytania zadane w interpelacji radnego Pana Zbigniewa 
Kucharka Radnego Rady Miejskiej w Ktodzku w sprawie ustawienia lawek na ul. Wiejskiej 
i ul. Lipowej w Klodzku oraz zamontowania siatki ptzy bramkach do gry w pike na now0 
zrekultywowanym planu rekreacyjno-sportowym: 
Ad.1 i Ad.2. 
Montailawek na ul. Wiejskiej oraz Lipowej w Klodzku nastqpi na wiosng tego roku. 
Ad.3. 
W roku 2019 zostal zaplanowany montai piiko-chwytow na ul. Zajvzej. W przypadku 
wystqpienia oszczednosci w II pdowie 2019 roku wniosek zostanie ponownie rozpatrzony. 


